

falstaff

Event at Kadewe: how was the Grappa tasting of the " Nonino distillery"

On March 06, 2023 the Wine Bar of the famous luxury department store KaDeWe was the scene of a fantastic event for grappa lovers.

On March 06 in Berlin, grappa lovers had the opportunity to taste, together with KaDeWe sommelier Hagen Hoppenstedt, **several grappas from the "Nonino distillery"**. The specialties were presented by Antonella Nonino, one of the three Nonino sisters who now run the famous Distillery in Percoto. During the tasting, only **Quality Riserva were served**, including the highlight, "Gran Riserva Grappa Nonino Monovitigno Picolit," aged 10 years. The last bottles of "Ue Monovitigno Schioppettino" (aged 19 years) still existing around the world were also offered.

The cooking and catering of kadewe delighted the palates of the guests by creating a menu of exceptional culinary accompaniment, as also confirmed by Antonella Nonino at the conclusion of the evening.

falstaff

Event im KaDeWe: so war die Grappa-Verkostung der »Distilleria Nonino«



Die Weinbar des berühmten Luxuskaufhauses KaDeWe war am 6. März 2023 Schauplatz eines fantastischen Events für Grappa-Liebhaber.

Am 6. März hatten Grappa-Liebhaber in Berlin die Möglichkeit, zusammen mit [KaDeWe](#)-Sommelier Hagen Hoppenstedt **verschiedene Grappas aus der »Distilleria Nonino«** zu verkosten. Vorgestellt wurden die Spezialitäten von Antonella Nonino, einer der drei Nonino-Schwestern, die heute die berühmte Destillerie in Percoto führen. Während der Verkostung wurden **ausschließlich Riserva-Qualitäten** ausgeschenkt, von denen der zehn Jahre gereifte »Gran Riserva Grappa Nonino Monovitigno Picolit« das Highlight bildete. Zudem wurden die einzigen Flaschen des »Ue Monovitigno Schioppettino« (19 Jahre), die es weltweit noch gibt, ausgeschenkt.

Für das leibliche Wohl der Gäste sorgte die **Catering-Küche des KaDeWe**, die ein herausragendes Menü als kulinarische Begleitung erstellte, was im Anschluss auch Antonella Nonino bestätigte.



